

Title (en)

LUGGAGE-LABEL.

Title (de)

GEPÄCKETIKETTE.

Title (fr)

ETIQUETTE POUR BAGAGE.

Publication

EP 0287628 A1 19881026 (EN)

Application

EP 87907037 A 19871019

Priority

SE 8604457 A 19861020

Abstract (en)

[origin: WO8802903A1] A luggage-label separable from a web and comprising a luggage portion attachable to a luggage handle, and a ticket portion. The luggage-label is characterised in that it consists of a web of a face material comprising, for example, a printable resistant front layer (2) and an underlying protective layer (3), as well as an adhesive layer (4) and a release paper (5). The labels are separable by means of perforation lines through the web. The luggage portion and the ticket portion are separated by a cut transversely of the web and through the face material and the adhesive layer (4) down to the release paper (5). The release paper on the luggage portion (9) adjacent the ticket portion (10) is removable so as to expose the adhesive layer (4) by means of a cut (12) from below, transversely of the web and through the release paper (5) as well as the adhesive layer (4) up to the protective layer (3) of the face material such that the ends of the luggage portion can be joined. The cut (12) from below extends merely long the center of the web and leaves both edges of the release paper (5) uncut.

Abstract (fr)

Etiquette pour bagage, pouvant être détachée d'une bande et comportant une partie pouvant être fixée à une poignée de bagage, ainsi qu'une partie ticket. L'étiquette-bagage est caractérisé en ce qu'elle est constituée par une bande de matière frontale comportant par exemple, côté recto, une couche résistante (2) pouvant recevoir une impression et une couche de protection sous-jacente (3), ainsi qu'une couche adhésive (4) et un papier de séparation (5). Les étiquettes peuvent être détachées au moyen de lignes perforées traversant la bande. La partie bagage et la partie ticket sont séparées par une coupe réalisée transversalement par rapport à la bande, qui traverse le matériau côté recto et la couche (4) jusqu'au papier de séparation (5). Le papier de séparation de la partie bagage (9) attenant à la partie étiquette (10) peut être retiré de manière à dénuder la couche adhésive (4) au moyen d'une coupe (12) réalisée par en dessous, de manière transversale par rapport à la bande, ladite coupe traversant le papier de séparation (5) ainsi que la couche adhésive (4) jusqu'à la couche de protection (3) du matériau côté recto de manière à permettre la liaison des extrémités de la partie bagage. La coupe (12) réalisée par en dessous s'étend uniquement le long du milieu de la bande et laisse intacts les deux côtés du papier de séparation (5).

IPC 1-7

G09F 3/02

IPC 8 full level

G09F 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/0288 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8802903A1

Cited by

US8334036B2; EP2061018A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8802903 A1 19880421; EP 0287628 A1 19881026; EP 0287628 B1 19920520; FI 882911 A0 19880617; FI 882911 A 19880617;
SE 455549 B 19880718; SE 8604457 D0 19861020; SE 8604457 L 19880421

DOCDB simple family (application)

SE 8700479 W 19871019; EP 87907037 A 19871019; FI 882911 A 19880617; SE 8604457 A 19861020